
  TE-188/2023 
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Komisie školstva a kultúry  
Mestského zastupiteľstva v Komárne zo dňa 28. marca 2023 

 
 
Prítomní: 
- členovia: Mgr. Tímea Szénássy, Mgr. Angelika Kopják, Ing. Ján Vetter (dostavil sa pri bode 

B2), PaedDr. Ágnes Héder, Mgr. Róbert Laboda, Ferdinand Grassl, Mária Vörös 
- ospravedlnene sa  nezúčastnil  zasadnutia: Mgr. Péter Urbán, PhD., Mgr. Csilla Szabó 
- neospravedlnene sa nezúčastnil zasadnutia:  
- vedúci OŠSVKaŠ MsÚ: Mgr. János Bajkai 
- zapisovateľka: PaedDr. Judit Bagita 
- hosť: Mgr. Ondrej Gajdáč – viceprimátor mesta , PaedDr. Klaudia Kováč – poverená riaditeľka 

ZŠ s VJM Eötvösova ul. 39, Komárno, PaedDr. Mária Pálinkáš – riaditeľka ZŠ s VJM Ul. 
práce 24, Komárno, Mgr. Stanislav Jiríček – riaditeľ ZŠ Rozmarínová ul. 1, Komárno, 
Mgr.art. Alexander Barkóci – riaditeľ ZUŠ Komárno  

 
 
Program:   A/ Otvorenie 

B/ Žiadosti a návrhy na úseku školstva  
C/ Žiadosti a návrhy na úseku kultúry 
D/ Rôzne 
E/ Záver 

 
 
A/ OTVORENIE 
 

Mgr. Szénássy Tímea, predsedníčka komisie privítala všetkých členov komisie a 
ostatných prítomných. Konštatovala, že je prítomná nadpolovičná väčšina členov komisie, 
a komisia je uznášania schopná.  

Vedúci  OŠSVKaŠ MsÚ Mgr. János Bajkai navrhol doplniť program v bode B/Žiadosti a 
návrhy na úseku školstva o nasledovný materiál: Návrh na zmenu programového rozpočtu 
mesta Komárno – Rozvoz stravy do jednotlivých MŠ. 

Členka komisie Mgr. Angelika Kopják navrholy doplniť program v bode D/Rôzne 
Prehodnotenie a doplnenie podmienok pri výziev mesta Komárno na podporu kultúry a športu. 

Komisia jednoznačne odsúhlasila poradie a doplnenie porogramu.  
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 

 
 
B/ ŽIADOSTI A NÁVRHY NA ÚSEKU ŠKOLSTVA 
 
TE-135/2023 
Hodnotenie výsledku hospodárenia škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta Komárno za rok 2022 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠSVKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že materiál obsahuje hospodárenie 
škôl a školských zariadení za rok 2022, účtovnú uzávierku, ako aj rozpis neuhradených 
záväzkov k 31. 12. 2022. Ďalej uviedol, že rozpočtové hospodárenie škôl a školských zariadení 
za rok 2022 bol vyrovnaný, aj napriek hospodárskej neistoty a zvýšenia nákladov na energie. 
Niektoré subjekty vykázali záväzky, avšak tie sú s januárovou splatnosťou, ktoré boli presunuté 
do roku 2023 a už boli uhradené. Konštatoval, že materiál obsahuje sedem návrhov na 
uznesení, za každú právnu subjektivitu zvlášť. 
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Mgr. Szénássy Tímea, predsedníčka komisie navrhla, aby komisia hlasovala o všetkých 
predložených návrhov spoločne. 
 
Komisia odporúčala schváliť všetky návrhy na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
TE-177/2023 
Návrh na zmenu programového rozpočtu mesta Komárno – Rozvoz stravy do 
jednotlivých MŠ 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠSVKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že uvedený materiál obsahuje 
návrh zvýšenia nákladov na rozvoz stravy do jednotlivých MŠ. COMORRA SERVIS žiada 
o zvýšenie hodnoty rozvozu stravy pre výdajné školské jedálne MŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti 
mesta Komárno o 7 000 eur s odôvodnením.  
Konštatoval, že návrh treba zohľadniť aj v Programovom rozpočte mesta Komárno na roky 
2023-2025. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 7 : 0 : 0 
 
 
C/ ŽIADOSTI A NÁVRHY NA ÚSEKU KULTÚRY 
 
TE-161/2023 
Návrh na udelenie ceny mesta Komárno - Pro Urbe  
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠSVKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že do stanoveného termínu boli 
predložené 3 návrhy nasledovne: 

1. pre Árpáda Holczheia 
2. pre Ľudovíta Gráfela 
3. pre Árpáda Szénássyho. 

Ďalej uviedol, že cena Pro Urbe sa môže udeliť ročne najviac dvom laureátom. 
 
Predsedníčka komisie nahlásila svoju zaujatosť a nehlasovala.  
 
Komisia hlasovaním nezaujala stanovisko k návrhu na udelenie ceny Mesta Komárno Pro Urbe 
pre Árpáda Holczheia. 
Pomer hlasovania: 1 : 0 : 5 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na udelenie ceny Mesta Komárno Pro Urbe pre Ľudovíta 
Gráfela. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na udelenie ceny Mesta Komárno Pro Urbe pre Árpáda 
Szénássyho. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
 
Prejednanie podkladov k umiestneniu „pamätnej hviezdy“ pred kinom Tatra 
(bez materiálu) 
 

Predsedníčka komisie predkladala návrh na vypracovanie smernice k umiestneniu „pamätnej 
hviezdy“ pred kinom Tatra. Uviedla, že pred Kino Tatra už sú 2 hviezdičky pre Ivan Reitman 
a pre Attila Kaszás. Vypracovala návrh o podmienkach umiestnenia hviezdičiek pred Kino Tatra. 
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Navrhuje prejednať na zasadnutí Komisie školstva a kultúry a žiada členov komisie prekladať 
pripomienky a doplnenia k predkladanému návrhu, aké pravidlá a podmienky treba zapracovať 
do materiálu, ktorý bude v konečnej verzii predložený na schválenie MsZ 20. 04. 2023.  
Členka komisie Mária Vörös navrhovala doplniť zoznam osôb, kt. môžu dostať hviezdičku 
s dramaturgmi, členovia komisie s tým súhlasili. 
 
Komisia odporúčala schváliť doplnený návrh. 
Pomer hlasovania: 7 : 0 : 0 
 
 
D/ RÔZNE 
 
TE-134/2023 
Rozpočtové opatrenia podpísané primátorom mesta Komárno v roku 2023 
 
Mgr. Szénássy Tímea, predsedníčka komisie predkladala materiál. Konštatovala, že ide 
o účelovo určené finančné prostriedky v roku 2023, ktorých na základe uznesenia MZ môže 
podpísať primátor mesta a úrad predkladá v pravidelných intervaloch na zasadnutie MZ. Ďalej 
uviedla, že materiál obsahuje rozpočtové opatrenia za obdobie január, február a marec 2023. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 7 : 0 : 0 
 
Prehodnotenie a doplnenie podmienok pri výziev mesta Komárno na podporu kultúry 
a športu. 
(bez materiálu) 
 
Predsedníčka komisie predkladala návrh k prehodnoteniu a doplneniu podmienok pri výziev 
mesta Komárno na podporu kultúry a športu. Navrhuje prejednať na zasadnutí Komisie školstva 
a kultúry a žiada členov komisie prekladať pripomienky a doplnenia k predkladanému návrhu, 
aké pravidlá a podmienky treba zapracovať do materiálu. Žiadala členov, aby uviedli aj to, 
o akých technických problémoch majú vedomosť, čo treba odstrániť z elektronického systému. 
Žiada členov komisie návrhy predložiť do 15. apríla 2023. Ďalej konštatovala, že na nasledujúce 
riadne zasadnutie komisie už komisia by mohla prejednať zosumarizovaný materiál. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh. 
Pomer hlasovania: 7 : 0 : 0 
 
 
E/ ZÁVER 
 
Diskusia 

 
Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť v Komisii školstva a kultúry a 

vyhlásila zasadnutie za ukončené. 
 
Zapísala: PaedDr. Judit Bagita 
V Komárne dňa 30. 03. 2023 
 
 

Mgr. Szénássy Tímea 
 predsedníčka komisie 


